
 
 

 
 
Datum  15 mei 2025 
Betreft  Vragen artikel 47 
Onderwerp vergunningverlening Hemelvaart-event de Oude Enghe  
 
 
Geacht college,  
 
De fractie van het CDA wil conform artikel 47 van het Reglement van orde tijdens de 
besluitvormende vergadering van donderdag 15 mei 2025 het volgende aan u vragen. 
 
Inleiding 
In diverse media, zoals de Soester Courant, de Gooi en Eemlander en op Facebook verschenen de 
week berichten over het niet doorgaan van het Hemelvaar-event bij d’Oude Enghe dit jaar. 
Niet doorgaan op de manier zoals Soest dat gewend was. 
Uit de media is op te maken dat dit te maken heeft met het niet verlenen van de benodigde 
vergunning omdat omwonenden last zouden hebben van versterkte muziek die de normen 
ruimschoots overschrijdt. 
 
De CDA-fractie heeft over de situatie de volgende vragen aan het college; 
 
Vragen 
1.Is het college bekend met de berichten in de media en kan het college aangeven waarom nu niet 
een vergunning is afgegeven voor het event? 
 
2.Hoe kan het event wel doorgaan, onder welke voorwaarden zou dit kunnen? 
 
3.Omdat het event nog moet plaatsvinden kan (nog) niet daadwerkelijk geconstateerd worden of er 
sprake is van geluidoverlast of niet. 
Hoe gaat de gemeente om met het begrip geluidoverlast; is dat dan op basis van berekeningen, 
veronderstellingen of gegevens die aangeleverd moeten worden? 
 
  
 
De CDA fractie 
Peter Lucas 


